
 

 

傳遞箱 Pass Box 

光電／半導體／電子業／食品／藥廠／生化／醫療業設備 

應用與特點 

◎ 傳遞箱有各種不同的型式及尺寸，使得物料或部品，從無塵室傳進或傳出時，不會污染潔淨度控制的環境區域 
◎ 可避免無謂的人員進出頻率次數，以確保無塵室或嚴格要求無塵潔淨區域的高度清淨度 
◎ 備有機械式或電子式的門鎖連動機構，可避免在兩門同時打開，或卡住成開門狀態時，另一個門又被打開，而造 
 成的交差污染的情況發生 
◎ 可視需要選配 HEPA或 ULPA過濾器，設計為層流型及浴塵型 

Applications and Features 
◎ A wide variety of sizes are available for pass box and they make it possible for passing materials & parts in 
 or out of a clear room without contaminating the controlled environment. 
◎ To maintain the clean room or critical area at highly cleanliness level by eliminating unnecessary personnel  
 pass in and out. 
◎ A mechanical or electrical door interlocking system prevents cross-contamination by making it impossible to  
 open both of front & rear doors at the same time. Or, trying to open a door as long as the opposed facing door  
 either is open or ajar.  
◎ An optional HEPA or ULPA filter is available to meet your needs for designing either a laminar air flow type or  
 air shower type pass box. 

  

 
項目 Item DPB555 DPB666 DPB777 

外部尺寸 
Outside 

Dimension 
(mm) 

W 730 830 930 

D 500 600 700 

H 600 700 800 

內部尺寸 
Useful 

Dimension 
(mm) 

W1 500 600 700 

D1 500 600 700 

H1 500 600 700 

本體結構  
Body Construction 

1.6t 粉體烤漆鋼板或 1.2t SUS不銹鋼板，搭配 SUS#304兩側牆板及地板台面
1.6t Powder Coating Steel，or 1.2t SUS Stainless Steel，SUS#304 wall  
panels and floor panel are optional. 

配件 Accessories 視窗採 5mm 玻璃、蜂鳴器、指示燈、對講機 
5t transparent view window glass Alarm、Indicators、Intercom 

電源供應 Power Supply AC 1Ø □ 110V □ 220V，50/60Hz 
 

※ 特殊尺寸及規格可依客戶需求製作 Customized size and specification are available to meet customer's requirements 
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浴塵型 Pass Box with Air shower type 
光電／半導體／電子業／食品／藥廠／生化／醫療業設備 

  

 

項目 Item 
浴塵型 Shower type 層流型 Laminar Air Flow Type 

DPB555S DPB666S DPB777S DPB555L DPB666L DPB777L 

外部尺寸 
Outside 

Dimension 
(mm) 

W 800 900 1000 800 850 950 

D 500 600 700 500 600 700 

H 1550 1650 1750 1000 1000 1100 

內部尺寸 
Useful 

Dimension 
(mm) 

W1 500 600 700 500 600 700 

D1 500 600 700 500 600 700 

H1 500 600 700 500 600 700 

本體結構  
Body Construction 

1.6t 粉體烤漆鋼板或 1.2t SUS 不銹鋼板，搭配 SUS#304 兩側牆板及地板台面 
1.6t Powder Coating Steel，or 1.2t SUS Stainless Steel，SUS#304 enclosure  
and floor panel 

HEPA 
(mm) 

特性 Features 鋁框，捕集效率 99.99%，0.3 μ m 
Aluminum Frame，Filtration Efficiency 99.99%，0.3 μ m 

尺寸 Dimension 470×470 570×570 610×610 435×435 535×535 535×535 
初級濾網 

Pre- Filter 
(mm) 

特性 Features 鋁框，不織布，22t  Aluminum Frame，Non- Woven Fabric，22t 

尺寸 Dimension 395×395 495×495 595×595 400×180 500×180 600×180 

噴嘴 
Nozzle 

特性 Features SUS 不銹鋼製品，可調整式  
SUS Stainless Steel，Adjustable － 

數量 Quantity 4 4 4 － 

風速 Air Velocity ＞ 20m/s 0.45 m/s 

配件 Accessories 視窗採 5mm 玻璃、蜂鳴器、指示燈、對講機 
5t transparent view window glass Alarm、Indicators、Intercom 

消耗電力 Power Consumption 0.9 KW 0.1 KW 

電源供應 Power Supply AC 3Ø □220V □380V，50/60Hz AC 1Ø □110V □220V，50/60Hz 

 

   
▲ 層流型 

Laminar Air Flow Type 
▲ 風刀式靜電除塵型 Air knife 

Static Elimination Type 
▲ 隧道式輸送除塵型 Tunnel 

conveyor air shower type 
▲ 雙層傳遞型 

Two Layers pass boxes type 
 ※ 特殊尺寸及規格可依客戶需求製作 Customized size and specification are available to meet customer's requirements 
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